

CHEKHOV TECHNIQUE

Would you like to explore your creative potential?

Originally developed for actors, Michael Chekhov Technique serves also as a technique for creative development in all fields of the arts: acting and directing, music, writing, painting. Awareness in mind and body, in movement and in the creative process.

Facilitators trained by the Michael Chekhov International Academy / Jörg Andrees

www.chekhovacademy.com

Classes held in German and English.

Facilitators can also speak Spanish, Portuguese, Italian and French.

every thursday, 7.45 pm, 90 mins., Studio 2, mime centrum (not on public holidays and during school holidays)

Everybody is welcome, no experience necessary.

Pay what you can; suggested contribution 8€.

Please wear comfortable clothes and shoes.

contact: vladimir.goerd@arcormail.de

Michael Chekhov Technique Offene Klasse

Entwickle die Kraft deiner Kreativität!

Ursprünglich für Schauspieler entwickelt, dient die Michael Chekhov Technik als eine Technik für kreative Entwicklung in allen Bereichen der Künste: Schauspielen und Regie, Musik, Schreiben, Malen.

Wachheit in Geist und Körper, in der Bewegung und im kreativen Prozess.

Tutoren von der Michael Chekhov International Academy / Jörg Andrees ausgebildet.

www.chekhovacademy.com

Der Kurs findet auf Deutsch und Englisch statt.

Tutoren können auch Spanisch, Portugiesisch, Italienisch und Französisch sprechen.

jeden Donnerstag, 19.45 Uhr, 90 Minuten (nicht an Feiertagen und in den Schulferien)

Jeder ist willkommen, keine Erfahrung notwendig.

Zahl was du willst; empfohlener Beitrag 8€.

Bitte bequeme Kleidung und Schuhe mitbringen.

contact: vladimir.goerd@arcormail.de